



Circular

Ministerial Committee for Development Projects and Infrastructure - Decision No. (2019/22-2) regarding the Validity Period of the Survey Certificate

The Council would like to draw your attention that based on the Ministerial Committee for Development Projects and Infrastructure - Decision No. (2019/22-2) regarding the Validity Period of the Survey Certificate Please note the below:

- 1) Approval of the Survey & Land Registration Bureau's proposal to remove the two-year period from the survey certificate, and assigned the Survey & Land Registration Bureau to take the necessary actions in accordance with the conditions and provisions.
- 2) All survey certificates shall have an open validity for any property unless the competent authority to which the survey certificate is submitted states otherwise. The proposal by the Survey & Land Registration Bureau to remove the two-year period from the survey certificates has been endorsed.

This comes in line with the above-mentioned decision.

تعميم

قرار اللجنة الوزارية للمشاريع التنموية والبنية التحتية رقم (2019/22-2) بشأن مدة صلاحية شهادة المسح

يود مجلس تنظيم مزاولة المهن الهندسية أن يلفت عنايتكم إلى قرار اللجنة الوزارية للمشاريع التنموية والبنية التحتية رقم (2019/22-2) بشأن مدة صلاحية شهادة المسح بشأن التالي:

- 1) الموافقة على مقترح جهاز المساحة والتسجيل العقاري بإزالة مدة السنتين من شهادة المسح، وتكليف جهاز المساحة والتسجيل العقاري باتخاذ ما يلزم في هذا الخصوص حسب الاشتراطات والأحكام.
 - 2) أن جميع شهادات المسح سارية الصلاحية لأي عقار ما لم تقدر الجهة المختصة المقدم إليها شهادة المسح خلاف ذلك.
- حيث تمت الموافقة على مقترح إزالة مدة السنتين من شهادة المسح المقدم من قبل جهاز المساحة والتسجيل العقاري وذلك بناءً على القرار المذكور أعلاه.

المهندسة مريم أحمد جمعان
رئيس المجلس
30 ديسمبر 2019

Copies to:

- All Engineering Offices.
- Municipalities affairs
- CRPEP's Notice Board & website.

نسخة إلى:

- جميع المكاتب الهندسية.
- شئون البلديات
- لوحة الإعلانات والموقع الإلكتروني الخاص بالمجلس.